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Doelstelling 
Dit veteranencafé in de wijk Drielanden biedt sinds twee jaar, tijdens een maandelijkse 
bijeenkomst, de mogelijkheid om elkaar onder het genot van een hapje en drankje te 
ontmoeten in een ontspannen en rustgevende ruimte. 
 
Doelgroep 
Met de doelgroep bedoelen we de actief dienende, alsmede de post-actieve veteranen, burgers 
en belangstellenden. Hierbij wordt regelmatig een voordracht, lezing of andere activiteit 
aangeboden. De eerste bijeenkomst heeft plaatsgevonden op 27 oktober 2021 en bleek met een 
flinke opkomst (71!) een groot succes.  
We laten enkele veteranen aan het woord. 
 
Yvonne van Nieuwburg 
Yvonne van Nieuwburg is 51 jaar, gehuwd en woonachtig in Zeewolde. Zij is nu 30 jaar 
werkzaam binnen de Koninklijke Landmacht bij de Geneeskundige Dienst als Militair 
Verpleegkundige en momenteel werkzaam als zorgcoördinator bij Bronbeek. Yvonne heeft al 
verschillende uitzendingen meegemaakt: “Tweemaal Bosnië (IFOR en SFOR); 1999 Kosovo 
(KFOR); tweemaal Afghanistan (ISAF) als spoedeisende hulp. Een heel bijzondere was mijn 
uitzending binnen de Koninklijke Marine in 2018 op de Karel Doorman. Tenslotte in 2019 als 
‘Humanitaire hulpverlener’ op de Bahama’s (Orkaan Dorian).”  
 
Bent u een regelmatig bezoeker van dit veteranencafé? 
“Zeker, als het werk het toe laat ben ik iedere maand aanwezig.  
De belangrijkste reden om dit veteranencafé te bezoeken zijn de contacten met de collega’s, 
na al die tijd is er een soort vast groepje ontstaan en telkens is het weer een gezellig weerzien. 
Sommige zijn nog actief dienend, anderen al met pensioen. Iemand heeft altijd wel een mooi 
verhaal of neemt zijn fotoboek mee om herinneringen op te halen. Verder wordt er die middag 
altijd afgesloten met een 3 gangen maaltijd indien je daar van gebruik wilt maken tegen een 
gereduceerd tarief. Dus het scheelt ook nog eens een avondje koken.” 
 
Yvonne over de aangeboden lezingen en activiteiten. “Helemaal prima. Wat aangeboden wordt 
is divers, variërend van een interessante presentatie tot en met een heerlijk stukje livemuziek. 
Daarom nodig ik dus mensen uit om eens een kijkje te nemen in dit veteranen café!”  
 
Yvonne ziet nog wel een mogelijke activiteit.  
“Een presentatie of lezing over de nazorg. Voor sommige militairen is het niet helder welke 
instanties of welke wegen zij kunnen bewandelen met hun mentale problemen. Verder begrijp 
ik dat het tijdstip van de bijeenkomst soms lastig is voor de jonge, nog actief dienende 
militair.” 
 
Carola Teunissen  
Carola werd in 1997 naar Bosnië uitgezonden met het Bevoorrading & Transport Bataljon, waar 
zij plaatsvervangend compagniescommandant van de logistieke compagnie was. 
 
Wat is voor u de belangrijkste reden om dit veteranencafé te bezoeken. 
“Als er iets bijzonders is wat verband houdt met mijn vader (veteraan), die wel regelmatig naar 
Alleman gaat, dan bezoek ik dit veteranencafé. 
Ik ben een paar keer geweest en die bijeenkomsten vond ik bijzonder interessant.”  
 
 



Ab Beuving  
Als oud-militair bij de Koninklijke Luchtmacht (Klu) werd Ab uitgezonden naar Nederlands Nieuw 
Guinea (Biak). Hij diende er van oktober 1960 tot april 1962 als technicus Elektrotechniek, 
Luchtbehandeling en Koeltechniek.  
 
Over zijn uitzending wil hij het volgende kwijt.  
“Ik vind het nog steeds jammer dat we de Papoea’s in 1962 in de steek hebben gelaten. 
Gelukkig zijn er nog steeds instanties die de contacten wel onderhouden en behulpzaam zijn, 
oud-luchtmacht collega’s, die met het ‘BIAK-fonds’ de minst draagkrachtigen op Biak financieel 
ondersteunen en zorg dragen voor levensbehoeftige goederen.” 
 
Het nut van het veteranencafé Alleman.  
“Het is belangrijk dat veteranen een ontmoetingsplaats hebben vooral ook in onze wijk of stad. 
Grand Café Alleman is voor de wijk Drielanden de juiste ontmoetingslocatie omdat het centraal 
in onze wijk is gelegen, waar verschillende veteranen wonen.  
Het bestuur van de stichting Veteranencafé Alleman tracht de belangstelling voor deze 
ontmoetingsplaats te stimuleren onder de veteranen van Harderwijk en haar omgeving. En dit 
leidt tot een bijzonder goed resultaat, want maandelijks is de belangstelling door een mooie 
opkomst heel duidelijk zichtbaar.” 
 
Jon Teunissen 
Jon is eveneens oud-militair bij de Koninklijke Luchtmacht. “Op de website van veteranen 
Noord-Veluwe www.veteranennw-veluwe.nl staat, naast andere verhalen van veteranen, ook 
mijn verhaal over de uitzending naar Nederlands Nieuw Guinea (NNG). 
 
In het kort samengevat: Vanwege de opkomende dreiging in 1962 werd er meer personeel naar 
NNG uitgezonden. Op 20 augustus 1961 was ik gereed voor uitzending. Naast een goederenzak 
met 20 kg militaire uitrusting en aangevuld met een tropenuitrusting, kregen we ook een 
vaccinatieboekje en een paspoort voorzien van de tekst ‘rijksambtenaar’ en dus niet dat met de 
tekst ‘militair´! Na een vertraging vertrokken we op 13 februari 1962.” 
 
Bijeenkomsten en activiteiten 
“Voor zover mogelijk kom ik naar elke veteranenbijeenkomst in Alleman. 
De voor mij voornaamste reden om hierbij aanwezig te zijn is, dat ook partners aanwezig zijn, 
waardoor er een prettige sfeer hangt. De aangeboden activiteiten zijn, gezien de opkomst, 
voldoende interessant om een groot aantal veteranen naar de middag te krijgen. Vaak is er 
groepsvorming, logisch men zoekt bekenden op.” 
 
Klik hier voor de website van het Veteranencafé Alleman. 
www.VeteranencafeAlleman.nl  

http://www.veteranennw-veluwe.nl/
http://www.veteranencafealleman.nl/

